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Kokous Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys r.y.,sääntömääräinen vuosikokous
Aika Keskiviikko 8.5.2018 klo 18.05... L9.42
Paikka Masalan kirjaston ryhmätyötila
Läsnä Raimo Mättö, Martti Karppinen, Mikael Wiik, Toni Uotila, Peter Korhonen,

Raymond Skarp ja Arja Korhonen

1. Kokouksen avaus
Raimo Mättö avasi kokouksen klo 18.05

2. Kokouksen puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjantarkastajaa sekä kaksi
ääntenlaskijaa

Valittiin puheenjohtajaksi Raimo Mättö sihteeriksi Aia Korhonen
sekä pöytäkirjantarkastajiksi Toni Uotila ja Mikael Wiik
ääntenlaskijoiksi Toni Uotila ja Mikael Wiik

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.
Kutsut jaettiin postilaatikoihin 20 .4.2018 (Asko Haapakoski ja Peter
Korhonen)
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5. Esitetään edellisen tilivuoden vuosikertomus, tilinpäätös sekä
toim in na nta rkastaja n la usu nto

Peter Korhonen esitteli vuosikertomuksen, yhdistyksen tilinpidon ja
toiminnantarkastajan Iausunnon / toiminnantarkastaja Leif Nylund
Länsi-Uudenmaan Säästöpankki myönsi 4.4.2018 pidetyssä tilaisuudessa
yhdistyksel le 1 500 € avustuksen !iikenneturva llisuuden paranta miseksi.

6. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä
hallitukselle ja muille vastuuvelvollisille

Tämän kohdan käsittelyn aikana puheenjohtajana toimi Toni Uotila.
Vuosikokous päätti yksimielisesti vahvistaa tilinpäätöksen ja myöntää
hallitukselle vastuuvapauden

7. Vahvistetaan kuluvan vuoden toimintasuunnitelma, liittymis- ja jäsenmaksujen
suuruudet sekä tulo- ja menoarvio

Vuoden 20 1 B toim intasu u nn itelma n esiteltiin. Keskustelussa pa i notettiin
seuraavia asioita:
i. läsenmaksukäytäntö pidetään ennallaan: liittymismaksua ei peritä ja

jäsenmaksu on 5 €.
ii. Tulo- ja menopuolesta arvioitiin, että Iinja säilyy edellisten vuosien

kaltaisena
Esitykset hyväksyttiin yksimielisesti

Kyläyhdistyksen suurin huoli on tien turvallisuus ja tulevaa hallitusta
evästettiin olemaan yhteydessä ELY-keskukseen kevyenliikenteen
rakentamisesta
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Gesterby - Sepänkylä kyläyhdistys r.y. Vuosikokous 8.5.2018

Päätetään hallituksen jäsenten määrä (5 - 7) ja valitaan hallituksen jäsenet ja
varajäsenet (2)

- Päätettiin, että hallituksen jäsenmäärää on 6
- että hallitukseen valitaan Raimo Mättö, Jenny Wiik, Regina Hirn-

Lähteenmäki, Peter Korhonen, Asko Haapakoski ja Raymond Skarp
- että varajäseniksi valitaan laakko Rahja ja Wiktor Mangström

Va I itaa n toimin n na nta rkastaja
- Ehdotettiin, että Leif Nylund
- Ehdotus hyväksyttiin (Leif on antanut suostumuksensa)

10. Esityslistan mukaiset muut asiat
- Tien turvallisuutta pyritään parantamaan kaikin mahdollisin tavoin. Asian

edistämiseksi ollaan yhteydessä kuntaan ja ELY-keskukseen. L-U
Säästöpa n kin myöntä mä n avustu ksen myötä yhd istys ha n kkii 2
nopeusnäyttötaulua. Sijoituspaikoista keskusteltiin vilkkaasti, kuten
myöskin mahdollisista nopeusrajoituksista

- Raymond Skarp oli selvitellyt yhdistyksen alueen laajakaistapalveluja.
Telian ilmoituksen mukaan 40- 60 talouden Iiittyessä laajakaistaan
hinnaksi muodostuisi noin 3650 €/talous. Vuosikokous päätti jättää asian
toista iseksi odotta m aa n tied o n si i rro n keh ittym istä . (Tu Ieva isu u dessa
tulee olemaan monia erilaisia mahdollisuuksia tiedonsiirtoon)

- Raimo Mättö esitteli HSL bussireitit 918 ja 9L9, jotka toimivat ns.
palvelulinjoina. Seuraavaan hallituksen tehtäväksi annettiin miettiä
ratkaisuja vähentää oman auton käyttötarvetta, esim. Kutsubussi.

- Yhdistys kiittää Arto Bergströmiä hiihtoladun ylläpidosta. Yhdistys
järjestää talkoot hiihtoladun reitin parantamiseksi. Peter Korhonen toimii
koollekutsujana.

- Mahdollisen teatteriretken järjestäminen jätettiin hallituksen
aktiivisuuden varaan. (Masalassa ei ole tänä vuonna kesäteatteia)

Kokouksen päätös

- Puheenjohtaja päätti kokouksen klo L9.42

9.

11.

Arj,6 Korhonen
Sihteeri

Pöytäkirjan tarkistus
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Raimo Mättö
Puheenjohtaja

Mikael Wiik
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